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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni:  

Předsednictvo – 2 (Hornych, Hruška) 

Výbor – 6 (Hejl, Koutský, Lokvenc, Prokop) 

Hosté – 2 (Žák, Hornychová) 

Poslední slanění 
Termín potvrzen na sobotu 11.11. Poslední slanění se provede ze zábradlí z vyhlídky nad Zbrojnošem na 

Ostaši. 

Poté se přesuneme k Malíkovi, kde sice bude probíhat akce se svatomartinskými husami, ale sám Malík 

nepředpokládá žádný nával, takže by na nás nějaký stůl zůstat měl. Případně by otevřel okénko, ale to 

záleží hlavně na počasí. Za zimy se tam u piva venku klepat nebudeme! 

Nakonec je v plánu přesun tvrdého jádra do žďárského kulturního sálu na koncert kapely Nanovor. 

Návštěva pivovaru 
Pro návštěvu pivovaru byl určen termín 1. až 2. víkend v prosinci, a vyvoleným pivovarem bude nedaleký 

Machovar. Předseda přes víkend zjistí, jaký přesně termín je vhodný. Jako náhrada by navržen Bakov. 

Umělá stěna 
Umělá stěna od listopadu otevřena i o víkendech. 

Příspěvek na energie 
Hrozba požadovaného mimořádného příspěvku na zvýšené výdaje na energie za rok 2023 je zažehnána. O 

případném navýšení členských příspěvků Sokola bude rozhodnuto až po Novém roce. 

  



 

 

2 

 

Internal 

Žádosti o dotace 
Předsedou jsme byli informováni o průběhu žádání o dotace. Pro NSA zbývá vyúčtovat využití letošních 

dotací. 

V příštím roce máme šanci si sáhnout pro tři dotace: 

- NSA – naše hlavní dotace, čekáme na novou dotační výzvu 

- Město Police – dává dotace na „akce“ a „činnost“. Předseda bude žádat o dotace na Novoroční 

open / dětský pohárek (akce) a na činnost dětského lezeckého kroužku (činnost). 

- Královehradecký kraj – žádání dotací je komplikované, předseda má v řešení 

 

V Polici nad Metují dne 3.11.2023         zapsal: Martin Hruška 
 


